



## Protokoll – Kårledningsmöte 11 september 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.32

Närvarande:

*Alice Olsson*

*Oskar Stenberg*

*Alexandra Muhl*

*Olof Eriksson*

*Henrik Jonsson*

*August Schelin*

*Kevin Storgård*

Ej närvarande:

*Astrid Johansson*

*William Fellbom*

*Julia Rosell*

§2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Alexandra Muhl till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Oskar Stenberg till sekreterare.

§4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Henrik Jonsson till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

*Kårledningen beslutar att*

Evenemangsutskottet skickar in en mer detaljerad budget för HHGS bal innan nästa vecka. KL godkänner att Alice planerar utskotts-aktivitet för 5000 kronor.

AM

AS

HJ

OS

1 (4)



### §8 Fakturor

*Inga fakturor att godkännas av alla.*

### §9 Åskningar

*Inga inkomna åskningar som behöver godkännas av alla.*

### §10 Redogörelse från projektgrupper

- **Halvårskonferens**
  - Deloitte's största lokal rymmer endast 50 personer. Henrik frågar andra partners om vi kan låna en större lokal. Kan vi dela upp gruppen på två lokaler?
  - Hållbarhet diskuterades på Föreningsinfokvällen. Moderator försöker hålla ett hållbart perspektiv i diskussioner.
  - Uppföljning? Utvärdering? Någon form av återkoppling till medlemmarna som deltar.
  - Nästa steg: Hitta en lokal och spika ett datum. Datum stäms först av med företaget där vi skall vara. Detta försöker projektgruppen göra tills nästa vecka.
- **Medlemsmöten**
  - 20/9 funkar.
  - August med hjälp av Astrid planerar presentation (verksamhetsplan/verksamhetsberättelse).
  - William marknadsför ASAP.
  - KL är på plats 14.00-18.00.
  - Arvoderade spikar ett datum för första Coffee for opinion på torsdag.
  - Tillfälle i november.
- **Överlämning**
  - Förslag första eller andra helgen i januari.
  - Detta pga tentor och HES-resan.
  - Just nu verkar det som att 10-13 funkar bäst (plus minus några dagar).
- **Utvärdering**
  - Försöker lägga den innan kårvalet.
  - Doodle skickas ut inom kort. Försöker spika en helg nästa vecka.

### §11 Författare till GFS rapport till Studentforum på temat "Hur kan Göteborg blir Sveriges bästa studentstad?"

Astrid har sedan tidigare informerat Alexandra som föredrar denna punkten under mötet att GFS kommer med stor sannolikhet att behöva författa en rapport på temat "Hur kan Göteborg blir Sveriges bästa studentstad?". Detta kommer med stor sannolikhet att outsourcas till en extern författare som då kommer att behöva göra en ganska så omfattande undersökning om hur andra studentstäder fungerar, det aktuella läget i Göteborg samt fundera över lösningar till detta. Ersättning utgår på ca 20 000 kronor.

HHGS uppgift är att föreslå en potentiell kandidat till detta uppdraget till GFS. Astrid föreslår att kårledningen diskuterar om det kan finnas någon lämplig individ. Mer information om uppdraget har Astrid om det är frågor.

AM

AS

HJ

OS

2(4)



Frågor:

- Hur mycket tid krävs?
- Vi behöver mer information om vi ska kunna ta beslut.
- Frågan bordläggs till nästa vecka. Vi ber Astrid inkomma med handling innan nästa vecka.

*Kårledningen beslutar att*

Bordlägga frågan tills vi har mer information och handlingar i förväg.

§12 Kort beskrivning av studentjuristernas verksamhet inom ramen för HHGS verksamhet  
Alexandra berättar om Studentjuristernas verksamhet, utvärderingsmötet med GFS och hur arbetet ser ut framöver.

§13 Storstädning av kontoret  
Tisdag 18/9 9.00-9.30.

§14 Städning av Tanzania

- Borden och stolar blir riktigt smutsigt under pubar samt luncher.
- Alexandra köper in städgrejer så det finns tillgängligt. ALLA hjälper till att hålla koll, ser det stökigt ut så torkar man upp.
- Att torka bord är inte Begos ansvarsområde.
- Funkar inte det får vi titta på ett schema, eller om vi kan betala lokalvård för att städa borden.

§15 Veckoavstämning  
Tordagsmöte

Se separata minnesanteckningar på mail.

Bego har pratat med N&FA och de har tills på torsdag att städa PF och Grottan.

August har fått besked att HHGS kan flytta in :                      i sommaren eller hösten 2019.

August kontaktar Mecenat om appen på engelska.

August: HHGS Holding kan eventuellt hyra lokaler i nya annexet på Handels.

GFS

Frågan bordläggs tills Astrid är tillbaka.

§16 Övriga frågor

August

Vi behöver inte ha en så stor revisor för vår omsättning. HHGS och HHGS Holding måste ha samma revisor. Finns det någon mindre revisionsbyrå som är billigare?

Vi kan ta in offerter och titta på alternativ. Beslut måste gå genom ett årsmöte. August tittar vidare.

Oskar

Allt är klart för Oddwork på torsdag.

AM

AS

HJ

OS

3 (4)



*HHGS bal*

Gadden skall ha sin crew-sittning samma kväll som balen. Alice och Kevin träffar Gadden så snart som möjligt.

*Bokning av värdefulla saker*

Har vi gjort ett avtal för bokning av dyrare saker? Olof gör ett kvittens-papper för föreningar att skriva under tills nästa vecka.

Hur fungerar det med bokningar hos Sven? Om någon annan arrangerar sittning, är det då vårt ansvar? Alice pratar med Sven om detta på deras möte nästa vecka.

*Bego*

Vi måste börja hjälpa Bego och underlätta hennes jobb. Har hon mycket att göra, erbjud henne hjälp!

Hur fungerar inskrivning av internationella studenter? Varför behöver vi skriva in alla manuellt i datorn?

*Den svenska björnstammen*

Premiera studerandemedlemmar. Eventuellt eftersläpp för stödmedlemmar senare i veckan.

§17 Mötets avslutande  
Mötet avslutas kl 09.19.

Vid protokollet

Oskar Stenberg  
Mötessekreterare

Alexandra Muhl  
Mötesordförande

August Schelin  
Kårordförande

Henrik Jonsson  
Justerare

AM

AS

HJ

OS

4 (4)